
Zápis 

z jednání Rady Místní akční skupiny Svitava z. s. ze dne 19. dubna 2017 v zasedací 

místnosti MZe ČR (pracoviště SZIF Svitavy) 

 

Přítomní členové rady: Vladimír Buchta, Zdeněk Kadlec, Mgr. Iva Kumhálová, Petr Havlíček, 
      Pavel Čížek, Jaroslav Drozdek 
Omluveni: Mgr. Marta Bauerová 
Neomluveni: 0 
Ostatní přítomní: Eduard Jedlička, Petr Škoda, DiS., Mgr. Veronika Košťálová, Ing. Petr Kovář 
 

Jednání zahájil předseda spolku Vladimír Buchta v 13:35 hodin. Přivítal přítomné a nechal 

schválit program jednání uvedený na písemné pozvánce, kterou členové rady v minulém týdnu 

obdrželi. 

 
1. Zahájení a kontrola usnesení z poslední schůze Rady  
2. Strategie CLLD – projednání a schválení aktuální verze 
3. Příprava výzev MAS - IROP, PRV, OP ZAM (harmonogram, alokace, interní směrnice) 
4. Projednání návrhů na složení Výběrové komise  
5. Příprava a svolání valné hromady MAS 
6. Dotace z Programu obnovy venkova 
7. Členské záležitosti 
8. Provozní záležitosti (kancelář MAS, web) 
9. Různé, diskuze 
10. Návrhy na schválení 
 

Ad 1) 

Předseda spolku provedl kontrolu usnesení z minulého zasedání Rady včetně podání 

informace o plnění jednotlivých úkolů, které vzešly z přijatých usnesení. 

 

USNESENÍ: 

1. Rada MAS bere na vědomí kontrolu usnesení z poslední schůze Rady 23. 2. 2017. 

Hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Ad 2) 

Vedoucí zaměstnanec pro SCLLD podal informace o schválení Strategie komunitně vedeného 

místního rozvoje Místní akční skupiny Svitava z. s. pro programové období 2014 – 2020 a o 

obdržení akceptačních dopisů k jednotlivým programům. ŘO OPZ si vyžádal doplnění 

indikátorů, které pracovníci MAS zapracovali. Aktuální verze SCLLD je k dispozici na webu MAS. 

Kancelář připravuje vyhlášení výzev na květen, červen/červenec 2017.  

 



USNESENÍ: 

2. Rada MAS projednala a schvaluje aktuální verzi strategie CLLD, která splnila podmínky 

věcného hodnocení u všech ŘO, včetně zapracovaných připomínek ŘO. 

Hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Ad 3) 

Vedoucí zaměstnanec pro SCLLD prezentoval navrhovaný harmonogram výzev pro PRV, IROP 

a OPZ. Rada byla informována, že vyhlášení výzvy v rámci jednoho OP mohou běžet souběžně. 

Na OPZ bude vyhlášena celá alokace. Po roce 2018 bude možné upravovat finanční plán a 

v případě potřeby lze finanční prostředky přesunout ve prospěch jiných opatření. Na první 

výzvu IROP se žadatelé důsledně připravují a využívají konzultací s pracovníky MAS – bezpečná 

doprava (1 projekt); bezpečnost v území MAS (1 projekt); podpora vzdělávání (3 projekty).  

Dále byla Rada seznámena s průběhem samotné výzvy – od vyhlášení, přes semináře, 

k ukončení příjmu žádostí o podporu. Následně proběhla informace o hodnocení projektu               

(1. hodnocení přijatelnosti a formálních náležitostí, 2. věcné hodnocení, 3. výběr projektů a      

4. ŘO). 

Pan Drozdek se dotázal na výzvu k sociálním službám. Bylo mu sděleno, že bude vyhlášena 

výzva na Další programy a činnosti v oblasti sociálního začleňování nad rámec zákona                              

č. 108/2006 Sb., o sociálních službách.  

 

USNESENÍ: 

3. Rada MAS schvaluje harmonogram výzev IROP, PRV a OP ZAM, včetně stanovení alokací 
pro jednotlivé výzvy. 
 
Rada bere na vědomí zpracování interních směrnic k jednotlivým OP. 

Hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Ad 4) 

Vedoucí zaměstnanec pro SCLLD informoval o nutnosti obměny a rozšíření stávající Výběrové 

komise z důvodu vyhodnocování přijatých žádostí o podporu. Prezentoval připravený seznam 

15-ti členné Výběrové komise a návrh jednotlivců na zařazení do zájmových skupin.  

 

USNESENÍ: 

4. Rada MAS bere na vědomí návrhy osob jmenovaných do výběrového orgánu MAS, včetně 

zařazení nečlenských hodnotitelů do zájmových skupin.  

Hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

 



Ad 5) 

Předseda MAS vyzval ke svolání Valné hromady a navrhl termín 4. 5. 2017 ve 14,30 hodin. 

Program se bude zabývat schválenou Strategií CLLD, zprávou o činnosti MAS, volbou Výběrové 

komise, budou poskytnuty informace o připravovaných výzvách MAS, zprávou o realizaci 

projektu MAP aj.  

 

USNESENÍ: 

5. Rada a Výbor MAS schvalují svolání Valné hromady na 4. 5. 2017 ve 14:30 s navrženým 

programem jednání. 

Hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Ad 6) 

Vedoucí zaměstnanec pro SCLLD informoval o schválené žádosti o dotaci z Programu obnovy 

venkova Pardubického kraje ve výši 140 000,- Kč, která bude především využita na úhradu 5% 

spoluúčasti projektu Přípravné podpůrné činnosti, provozní a animační činnosti MAS Svitava a 

na nezpůsobilé výdaje. 

 

USNESENÍ: 

6. Rada a Výbor MAS bere na vědomí informaci o schválení žádosti o dotaci z Programu 

obnovy venkova Pardubického kraje. Celkové náklady projektu činní 200 tis. Kč s dotační 

podporou ve výši 70 %. 

Hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Ad 7) 

Dalším bodem jednání bylo ukončení členství v MAS s paní Andreou Štrofovou a s panem 

Jaromírem Lenochem z důvodu neplnění členských povinností (dlouhodobá neúčast na jednáních 

MAS a neplacení členských příspěvků). 

 

USNESENÍ: 

7. Rada a Výbor MAS bere na vědomí ukončení členství pana Jaromíra Lenocha a paní 

Andrey Štrofové z důvodu neplnění členských povinností, a to ke dni 19. 4. 2017. 

Hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Ad 8) 

Vedoucí zaměstnanec pro SCLLD uvedl, že došlo k obnově vybavení kanceláře MAS (nová 

technika, nový nábytek), připravuje se zřízení nových webových stránek a facebooku, byly 



pořízeny 2 propagační stojany a byla pronajata nová kancelář, která poslouží jako archiv a 

menší zasedací místnost.  

 

USNESENÍ: 

8. Rada a Výbor MAS bere na vědomí informaci o provozu MAS (rozšíření a vybavení 

kanceláře, web). 

Hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Ad 9) 

Různé: 

Slovo si vzal Pavel Čížek, který informoval zúčastněné o záměru zbudování městské tržnice. 

Město Svitavy by uvítalo navýšení dotace z PRV na Fiche 7 Potravinové řetězce a místní trhy. 

V rámci tržnice by měl být zřízen pultový prodej, sociální zařízení, mlékomat a dále rozvinuto 

odpadové hospodářství, včetně omytí potravin. Rada MAS se přiklání k navýšení předmětné 

fiche, jelikož tento projekt je v územní ojedinělý a také bude velice prospěšný pro celý region 

MAS. Opatření Fiche č. 7 bude součástí druhé výzvy MAS, která je naplánovaná na rok 2018. 

V současné době je ve Fichi č. 7 alokovaná částka ve výši 1.400 tis. Kč. Město by dle stávajících 

pravidel PRV mohlo zažádat o maximální možnou dotační podporu ve výši 2 250 tis. Kč, po 

přesunu finanční prostředků z jiných fichí (návrhy na změnu finančního plánu budou 

prodiskutovány v orgánech MAS a s vybranými žadateli). 

 

USNESENÍ: 

8. Rada a Výbor MAS bere na vědomí požadavek města Svitavy na navýšení alokace u 

Fiche 7 – Potravinové řetězce a místní trhy a pověřuje kancelář MAS o zjištění možností 

navýšení finančních prostředků u této Fiche.  

Hlasování: Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

 

Předseda ukončil jednání Rady v 14:40 hodin. 

 

 

Zapsala: Mgr. Veronika Košťálová, 19. 4. 2017 

 

 

Ověřil: Vladimír Buchta, 19. 4. 2017 


